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Emne: Forslag om spyttemasker til ansatte i norske fengsler. 
 

Hei! 
 
Jeg ser at vår justis- og innvandringsminister Jøran Kallmyr (Frp) kommer med forslag om bruk 
av spyttemaske for de ansatte i norske fengsler. I dette tilfellet mener jeg at han ønsker å feie et 
problem under teppe, med et slik forslag. De innsatte skal bli møtt med respekt og forståelse, 
for de har fått sin straff, og den skal de sone. Jeg har lang erfaring som sykepleier med tungt 
psykisk belastende mennesker, men har aldri tenkt tanken på at jeg skal møte dem maskert. I 
dette tilfellet når det gjelder norske fengsler og de ansatte sitt forhold til de innsatte, mener jeg 
det er et problem hos de ansattes fremtoning med tanke på å møte de innsatte, de innsatte skal 
bli møtt med respekt og samtidig bli tiltalt som andre mennesker i vårt samfunn. Med tanke på 
respekt i forhold til de som er innsatt, ser jeg likhetstrekk fra min tid innen behandling av meget 
psykisk vanskelige pasienter, hvor det hos visse ansatte, som til stadighet kom opp i 
vanskeligheter med disse pasientene, men dette var ansatte som jeg opplevde og ikke vise nok 
respekt for pasienten. Kan en tenke seg at noe av problemet innen norsk fengselsvesen ligger 
der, jeg bare spør?  
 
                                                                                                                                        Hilsen sykepleier Kai 
Henning Andersen 


